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نیاز امروز فوتبال ایران
تجدید نظر اساسی در شیوه مدیریت!

آدمهایکوچکوضعیف،رشتهپرافتخارومستعدراضعیفکردهاند

سرویس ورزشی- 
فوتبالمارامدیریتآنبهاینجاکشاندهورسانده
است،پسبرایاصلاحآنوتغییروضعوجایگاهفعلی،
بایددرنحــوهمدیریتآنفکریکردوتجدیدنظر
اساسیبهعملآورد.اینموضوعراازآنجهتدر
مقطعفعلیمطرحمیکنیمکههمهمیدانیمباپایان
گرفتنعمرمدیریتفعلی،قراراستبزودیانتخابات

ریاستفدراسیونصورتگیرد.
هفته گذشــته هــم اهالــی فوتبال شــاهد اظهارات 
پرخاشــگرانه کی روش بودند. او که مدت ها در مرخصی به 

کی روش، فعلا نظر نداریم، به ویژه خوانندگان محترم حتما 
اطلاع دارند مخاطب اصلی کی روش که ظاهرا خانم دکتری 
است به نام خانم )هـ( در برابر حرف های کی روش واکنش 
نشان داده است و در رده مساله »سوءاستفاده« چنین پاسخ 
گفته: »مرکزی که نیاز به کمک همه دارد تا ســاخته شود، 
تجارتخانه اســت؟ این تنها مرکز پزشــکی فیفاست که در 
آسیای مرکزی وجود دارد... به جای اینکه برای تکمیل آن 
کمک کنیم، با بداخلاقی به این مسئله پرداخته می شود و 
این شایسته کشور ما نیست، حتی گفته شده بود که ما از 
این مرکز سوءاســتفاده می کنیم، اما پولی در اختیار ما قرار 

جدی شود، اما در اینجا هم فدراسیون نشان داده »ناکارآمد« 
است. توانایی و جرأت برخورد با این مسائل مفسده انگیز و 
اعتبار شــکن را ندارد. چون اگر داشت کار از انگ و تهمت 
رد و بدل شده، میان سرپرست فلان تیم یا مربی بهمان تیم 
به اینجا نمی رســید، یعنی جایی که همان طور که در آغاز 
این نوشــته آمد، مسئولان رسمی فوتبال که دارند در یک 
مجموعه و فدراسیون و تحت مدیریتی واحد کار می کنند، 
علیه یکدیگر دعواهای آشــکار و رسانه ای راه می اندازند و 
یکدیگر را به سوءاســتفاده و خیانت در امانت و باندبازی و 
طرفداری و ... متهم نمی کردند! کار به اینجا نمی کشید که 

به حال خود رها نکنید.
رها کردن این مسائل، مراتب ناخوشایندی برای فوتبال 
ما، فضا و شرایط فرهنگی و اخلاقی آن، در برخواهد داشت، 
چنانچه تاکنون داشــته است و اعتبار و احترام این رشته و 
اهالی آن در پرتو این وادادگی ها و عمل نکردن به مسئولیت 

مدیریتی و ... ضربه و لطمه خورده است.
اسممرانیاور!

اما حرف های کی روش به اینجا ختم نمی شود، او از فردی 
به نام )ت( که سال هاست در فدراسیون فوتبال دارای پست 
و ســمت رسمی اســت و تقریبا از مدیران این فدراسیون و 

صد افسوس می گوئیم فوتبال پرافتخار کشور بزرگ ایران، 
به دست آدم های کوچک، ضعیف و ناتوان به چنین وضعیت 
و سرنوشــت ناسزاواری گرفتار آمده است و از همین جا به 
سراغ منظور و هدف اصلی برویم و سخن را به پایان برسانیم. 
کار این فوتبال را نحوه »مدیریت« بر آن، به اینجا کشانده 
است، باز تاکید می کنیم آن هم نه فقط مدیریت فعلی. بنابر 
این مهم ترین نتیجه ای که از این تحلیل که ســعی کرده و 
می  کند واقع گرایانه و با رعایت »انصاف« باشــد، به دست 
می آید این می شود که اگر قصد پایان دادن به این وضع را 
داریم، می خواهیم فوتبال را از شر گرفتاری هایی که گریبانش 

ســر می برد، به محض برگشت طبق معمول دست پیش را 
گرفت و طلبکارانه- کانه اهالــی فوتبال و بلکه ملت ایران 
چیزی هم به ایشان بدهکار است- به زمین و زمان تاخت و 
... که این نحوه حرف زدن و برخورد کردن و رفتن و برگشتن 
و ... صرف نظر از این که محتوای حرف هم حق باشد، اولاً 
درست، اخلاقی و مؤدبانه نیست، در شأن یک مربی حرفه ای 
و با کلاس نیست و ثانیاً شاهد تازه ای است برای اینکه روشن 
کند بر فوتبال ما مدیریتی کارآمد، مســلط و ناظر، ریاست 
نمی کند. البته در حرف های کی روش، مسائلی قابل تامل و 
تعمق دیده می شد که باز بیش از هر چیز حکایت از آشفتگی 
وضع فوتبال، به ویژه در ســطح مدیریتی آن می کرد، آنجا 
که کی روش از »ساختمان آکادمی فوتبال« سخن می  گوید 
و وضعیت فعلی آن و سرنوشــتی که این ساختمان به آن 
گرفتار آمده است. کی روش می گوید: »ما چهار سال تلاش 
و ایــن مرکز را برای تیم هــای ملی طراحی کردیم اما او از 
این موضوع استفاده می کند. قرار بود خانم )هـ( قسمتی از 
کلینیک پزشکی را در اختیار داشته باشد اما به طور کامل 
آن را در اختیار گرفته است...«، وی در جای دیگری اضافه 
می کند: »این مرکز مثل بچه خودم بود که می خواستم رشد 
کرده و بزرگ شــود ... من یک بار این خانم را دیدم و به او 
گفتم این کار را نکرده و دخالت نکند، چون قرار است این 
ســاختمان مجهز به تجهیزات ریکاوری و عملکردی بسیار 
مهم برای آینده فوتبال ایران شود. در واقع قرار بود این مرکز 
یک میراث مهم از من برای فوتبال ایران باشد، اما متاسفانه 
آن ها احتمالاً به دلیل منافع پزشکی ای که داشتند، در این 

مرکز ورود کردند...«.
ماجرایتجارتخانه

ما بدون اینکــه بخواهیم قضاوتی دربــاره حرف های 
کــی روش انجام دهیم، ســوال می کنیم: ایــن چه وضع و 
بلبشویی است که بر فوتبال ما حاکم است؟! چطور به گفته 
کی روش یک مرکز علمی و پزشکی که قرار بود در خدمت 
فوتبــال ایران قرار بگیرد، مثل کلیــت فوتبال، در خدمت 
منافع یک عده قرار گرفته است؟ چگونه این »مرکز علمی« 
به قول کی روش به »تجارتخانه«!! تبدیل شده است؟ ما البته 
می دانیم و بارها هم گفته ایم و شواهد و قرائنی چون »پرونده 
فســاد در فوتبال« که از طرف کمیسیون اصل 90 منتشر 
شده است آن را تایید می کند که کلیت فوتبال ما و خیلی از 
مراکز حساس آن، عملًا به بازاری مکاره برای دلالی و تجارت 
عده ای سودجو درآمده است، اما درباره مورد اخیر و اظهارات 

نگرفته که بخواهیم سوءاستفاده کنیم و ...«
بازارگرمانگوتهمت

ملاحظه می فرمائید، این گوشه ای از وضعیت فوتبال ما، 
اخلاق، مناسبات، گفتمان رایج در آن است وضعیتی که به 
قول خانم دکتر )هـ( به هیچ وجه شایســته کشور ما )و ما 
هم اضافه می کنیم فوتبال ما( نیست. گفتمانی که فقط در 
این مورد اتفاق نیفتاده، سال هاست این نوع حرف زدن، انگ 
و تهمت زدن در فوتبال بازار گرمی پیدا کرده و ما تقریبا از 
شروع این جریان تا امروز، به مسئولان امر، مدیر و مدیران 
فوتبال حتی ورزش کشور نسبت به تداوم این وضع که در 
نهایت به حاکم شدن فضای بدبینی و کینه  و بی احترامی و 
بی اعتمادی و سرانجام بی اعتباری منجر می شود، هشدار 
داده و از آن ها بارها و مکرر خواسته ایم که در برابر این گونه 
حرف زدن و طرح کردن مســائلی که پای حیثیت و آبروی 
افراد در میان است و پای اعتبار فوتبال ایران در میان است، 
براساس وظیفه شــرعی و حرفه ای، وا داده و منفعل عمل 
نکنند، از کنار مســائل مطرح شده به راحتی عبور نکنند، 
آن ها را بررســی و موشکافی کنند و در نهایت با خاطیان، 
یا با کســانی که قلم و میکروفن و ابــزار در اختیار را برای 
ریختن آبروی افراد و خدشه دار کردن اعتبار کاری آن ها و 
بالاخره تصفیه حساب با این و آن، به کار می گیرند، برخورد 

یک مربی خارجی، برای دفاع از منافع ملی کشور ما، سینه 
چاک کند، یقه بدراند و دست به افشاگری بزند!

قولشرف
گفتیم ما اینجا کاری به محتوای حرف ها و راســتی و 
ناراستی آن و .. نداریم، ما فقط در تکمیل سخنی که مطلب را 
از آن آغاز کردیم، به »واقعیات« فوتبال رجوع کنیم و بگوئیم، 
این وضع فوتبال ماست. رشته ای که مثل هر رشته  ورزشی 
دیگــری مثل کل ورزش باید عامل وحدت و همبســتگی 
اجتماعی، ارتقای فرهنگ عمومی و نشــر و ترویج روحیات 
پهلوانی و مردانگی و جوانمردی باشد و به سهم و نوبه خود 
یک کارخانه »آدم سازی« باشد. وضع ورزش به اینجا رسیده، 

آیا کسی هست که بگوید، نرسیده ...؟
درباره حرف های کی روش هم که بالاتر اشاره شد- و به 
مثابه آن هم در ادامه مطلب خواهیم پرداخت- حداقل توقع 
از مدیران فوتبال و مسئولان ذی ربط این است که موضوع را 
به حال خود رها نکرده، آن را پیگیری و موشکافی کنند، یا 
کی روش راست می  گوید با خاطیان برخورد کرده، وضعیت 
مرکز ذکر شــده را، اصــلاح و ترمیم کنند، یا حرف های او 
بی اساس است و برای جنجال آفرینی و فرافکنی و مظلوم 
نمایی و ... است، یا کی روش و کسانی که به او خط می دهند، 
برخورد قانونی و منطقی شود، مثل موارد گذشته، مساله را 

همکاران نزدیک علی  کفاشیان به حساب می آید، نام می برد و 
در درجه اول از او می خواهد که »نامش را )یعنی نام کی روش 
را( بــر زبان نیاورد«! گفته های کی روش را می آوریم تا بهتر 
و بیشــتر متوجه شویم در فوتبال این مملکت چه می  گذرد 
و نحوه حرف زدن و مناســبات و گفتمان میان مســئولان 
مختلف آن در چه سطح و کلاسی، فنی و فرهنگی و علمی 
و ...؟! یا در حد و ســطح دعواهــای خیابانی و میدانی و ... 
قــرار دارد! کی روش درباره این فرد می گوید: »به )ت( گفته 
بودم که در رویاهایش هم نام مرا نیاورد. او همیشــه تهدید 
می  کند که به خاطر مصالح ملی صحبت هایی را می خواهد 
بگوید امــا او در دوران حضور در تیم ملی، پول بازیکنان را 

به اطرافیانش می داد.«
کی روش ادامه می دهد: »از )ت( می خواهم که به خاطر 
منافع کشور بزرگ ایران هر چیزی را که می داند مطرح کند. 
او بزدلانه خودش را پنهان می کند. )ت( چه کسی است که 
بخواهــد نام من را بر زبــان بیاورد؟ او به خوبی می داند که 
در دوران دعوت دژاگه و قوچان نژاد به تیم ملی، چه کسی 
سنگ اندازی می کرد. او مخل فرایند حضور این بازیکنان در 
تیم ملی می شــد. باز هم تاکید می کنم که )ت( نام مرا بر 
زبان نیاورد...«! ذکر این نکته جهت اطلاع بیشتر خوانندگان 
گرامی لازم است که بدانند، تا آنجا که ما می دانیم این آقای 
)ت( که امروز مستر کی روش از او می خواهد نامش را نبرد، 
یکی از دست اندرکاران اصلی وصل شدن کی روش به فوتبال 
ایران و مربیگری تیم ملی فوتبال کشور ما بود. حتی نگارنده 
روزی یا غروبی را بــه یاد دارد که هنگام رانندگی، مجری 
برنامه ای ورزشی در رادیو از همین آقای )ت( سوال می کرد، 
بالاخره اسم اصلی سرمربی جدید تیم ملی چیست؟ که آقای 
)ت( توضیح می داد که ریشه نام او همان »کو روش« خودمان 

است، شما هم وی را »کو روش« بخوانید.
آدمهایکوچکصاحبفوتبالبزرگ

حال که این نکته ذکر شد، برگردیم به بحث خودمان. 
بحثی که برای روشن شدن، البته نیاز به هیچگونه توضیح 
اضافــه و بحث دیگری ندارد! این وضعیت فوتبال ماســت. 
این از روابط و مناســبات و نحوه گفتمان مســئولانش، و 
آن هم از نتایج فنی و شــرایط فرهنگی و اخلاقی آن و ... 
بالاخره آن هم از پرونده فســادش در مجلس، که به نظر و 
اعتقاد این قلم، آن پرونده تازه در مرحله آغازین و مقدماتی 
اســت و آن قصه، سر دراز دارد! خواندیم آقای کی روش در 
گفته های خود از »منافع کشور بزرگ ایران« گفت، و ما با 

را به چنگ گرفته، رها کنیم و آن را نجات دهیم و چرخ های 
این رشته مفرح، جذاب و پرمخاطب را در مسیری به حرکت 
درآوریم که رو به پیشــرفت و آبادی و در جهت خدمت به 
مردم و تامین منافع ملی باشــد، یکی از مهم ترین جاها و 
نقاط مهمی که باید اصلاح شود، »پست مدیریتی« آن است.

خیانتشاخودمندارد!
تکــرار می کنیم فوتبال مــا را »مدیریت« آن به اینجا 
کشانده و رسانده اســت، پس برای اصلاح فوتبال و تغییر 
وضع و جایــگاه  فعلی، باید درباره نحوه مدیریت آن فکری 
کرد و تجدید نظری اساسی به عمل آورد. این موضوع را از 
این جهت در مقطع فعلی مطرح می کنیم که همه می دانیم 
با پایان گرفتن عمر مدیریت فعلی، قرار است بزودی انتخابات 
ریاست  فدراسیون صورت گیرد. اگر در این مقطع حواس ها 
جمع نباشــد و تصمیم گیرندگان، بــا فکر نجات و اصلاح 
فوتبال و تامین منافع ملی، تصمیم نگیرند ضمن اینکه به 
مردم ورزش دوست، بدون تعارف و رودربایستی- »خیانت« 
کرده اند- خیانت مگر شاخ و دم هم دارد؟!- بلکه مغرضانه یا 
از سر سهل انگاری و جدی نگرفتن وظیفه مهمی که برعهده 
دارند، موجب می شوند، عمر این فوتبال، سرمایه و توان بالقوه 
و رشته های مادی و انسانی اش و ... باز برای چند سال معطل 
بماند، هدر رود، و مشکلات حل نشده قبلی، حل ناشده باقی  
بمانند و بر آن اضافه شوند، پرونده هایی نظیر آنچه که اخیرا 
مجلس شورای اسلامی درباره فوتبال منتشر کرد، قطور تر 

و مفصل تر شوند.
تغییرافکارنهتعویضافراد

نکته مهمی که قبلًا هم به آن اشاره کرده ایم این است 
که صرف تغییر نام ها و عوض شــدن شــکل و قیافه  آدم ها 
... دردی را دوا نمی کنــد، آنچه که فوتبال  ما به آن بیش  و
از رفتــن »عمرو« و آمدن »زید« و تغییر اســامی و نام ها، 
نیاز دارد، تغییر افکار و نگرش هاســت. تغییر جهت گیری 
و رویکرد هاست. طی سال های اخیر در مدیریت فوتبال ما 
افراد زیادی آمده و رفته اند، نام های زیادی عوض شــده اند، 
اما مســیر حرکت این رشــته ، فضا و حال هوای حاکم بر 
آن، چندان تغییری نکرده اســت، به جاســت که همه، به 
ویژه کسانی که در این باره نقش و وظیفه ای تعیین کننده 
دارند، دســت در دست یکدیگر، علی رغم اختلاف سلیقه ها 
و گرایش ها، با محور قرار دادن »منافع ملی«، درباره  آینده 
فوتبال مســتعد و پرتوان ایران، بهترین تصمیم را بگیرند و 

نیکو ترین اقدام را انجام دهند.

گزارشی در اتحادیهجهانیکشتی
بهقهرمانیکشتیآزادایراندرآسیا

اشارهکرد.
سایت اتحادیه جهانی کشتی در این باره 
نوشت: ایران با کسب چندین عنوان قهرمانی 
موفق شد قهرمان کشتی آزاد آسیا شود و آدام 
باتیرف نیز اولین مدال کشتی بحرین در آسیا 

را در ر قا بت های بانکوک به دست آورد.
احسان لشگری، دارنده مدال برنز جهان و 
المپیک چهارمین عنوان قاره ای اش را در میان 
وزن به دست آورد و پرویز هادی نیز به سومین 

قهرمانی اش در سنگین وزن آسیا رسید.
احســان لشگری با شکست دادن حریف 
خود اورگودول یوتومن از مغولســتان مدال 
طلای این مســابقات را کسب کند. لشگری 
توانست حریف خود را با نتیجه  هفت بر صفر 

شکست دهد و پیروز میدان باشد.
در فینال وزن 125 کیلوگرم پرویز هادی 
در وقت اول بــه دلیل اخطار به حریف یک 
امتیــاز گرفت و در وقت دوم نیز به پشــت 
دولت شــابان بای از قزاقســتان رفت و او را 
در خاک نشاند تا در نهایت کشتی را سه بر 

یک برنده شود.
پیش از این هم تیمی شــابان بای قزاق، 
یعنی دولت نیازبکوف در فینال 61 کیلوگرم 
بهنام احسان پور از ایران را در خاک نشاند و 
با فن فتیله پیچ هشت امتیاز دیگر به دست 
آورد تا به حســاب 10 بر صفر پیروز مسابقه 
شود. نیازبکوف در واقع نتیجه  فینال سال قبل 

آسیا را تکرار می کرد.
قزاقســتان یک مدال برنــز دیگر نیز در 
وزن 74 کیلوگرم توسط آزلان کاخیدزه به 

دست آورد، اما این کافی نبود تا بالاتر از ایران 
قهرمان و مغولستان نایب قهرمان بایستد.

ایران با پنج مدال طلا صاحب 73 امتیاز 
از 80 امتیاز ممکن شد و مغولستان در حالی 
که هیچ قهرمانی نداشت با 63 امتیاز در رده 
دوم قرار گرفت. همچنین قزاقســتان با 56 

امتیاز سوم شد.
سرگئی بلوگلازوف که سرمربی قزاقستان 
شــده در مورد این ر قا بت ها، گفت: من امید 
داشــتم که بهتر باشــیم. با ایــن حال این 
مســابقات قهرمانی آسیا است. ما هنوز تیم 
جوانــی داریم که ترکیب خوبی اســت و از 
نتایــج رضایت دارم. ما حــالا توجه خود را 
معطوف به مســابقات گزینشی المپیک در 

آستانه خواهیم کرد.
با این حال تیم بلوگلازوف در مجموع سه 
رده آزاد، فرنگی و زنان بیشترین امتیاز را به 
دست آورد و در مجموع هر سه رده قزاقستان 
صاحب 167 امتیاز شــد. ایران با اینکه در 
کشــتی زنان شرکت نمی کند با 144 امتیاز 
در مجموع ســه رده دوم شد و چین با 138 

امتیاز در مکان سوم قرار گرفت.
امــا اتفاق قابل توجــه دیگر حضور آدام 
باتیروف، ملی پوش ســابق روســیه بود که 
پس از پنج ســال دوری دوباره کفش هایش 
را به پا کــرد و اولین مدال طلای بحرین را 
برای کشــتی این کشــور در آسیا به دست 
آورد. باتیروف پس از پیروزی در نیمه نهایی 
مقابل محمــد نادری، قهرمان جام تختی از 
ایران با پیروزی مقابل وینودکومار از هند به 
برتری پنج بر دو رســید و قهرمان وزن 70 

کیلوگرم شد.

بازتاب قهرمانی آزاد کاران ایران 
در سایت اتحادیه جهانی کشتی 

شمشیربازی،وزنهبرداریوتکواندو؛منظمترینتیمها

فدراســیون های المپیکی تشــکیل پرونده 
سلامت ورزشکاران را جدی نگرفته اند؟!

انگیزههایبالایسریعتریندوندهجهان

کسب ۳  طلا در المپیک ریو، بزرگ ترین موفقیتم خواهد بود

نامزداردنیانتخاباتریاستفیفاخواهان
بهتعویقافتادنزمانبرگزاریاینانتخابات

شدهاست.
وکلای شاهزاده علی بن آل حسین به دادگاه  
عالی ورزش رفته اند تا از این دادگاه درخواســت 
کننــد زمان انتخابات ریاســت فیفا را به تعویق 
بیندازد.انتخابات ریاســت فیفا جمعه این هفته 
در شــرایطی برگزار می شــود که چندی پیش 
شاهزاده علی از مســئولان فیفا درخواست کرد 
از صندوق های رأی شــفاف کــه آرای داخل آن 

قابل رؤیت باشــد استفاده کند که درخواست او 
از ســوی فیفا رد شد.همین موضوع سبب شده 
است که وکلای نامزد اردنی انتخابات ریاست فیفا 
خواستار به تعویق افتادن انتخابات این فدراسیون 
برای مشخص شدن دلیل رد شدن خواسته شان از 
سوی فیفا شوند. اصرار شاهزاده علی برای استفاده 
از صندوق های رأی شفاف برای انتخابات فیفا در 
شرایطی است که او جزو کم شانس ترین کاندیداها 
برای تصدی ریاست فدراسیون جهانی فوتبال به 

شمار می رود.

از ایتالیا ملی تیم پیشــین سرمربی
همتایخوددررمبهخاطررویکردیکه
درقبالکاپیتانکهنهکارجالوروســیدر

پیشگرفتهاست،حمایتکرد.
چزار پراندلــی در اختلافاتی که اخیراً میان 
لوچانو اسپالتی سرمربی تیم فوتبال رم با کاپیتان 
تیمش فرانچسکوتوتی شکل گرفته است، حق 
را به ســرمربی جالوروسی داد و از منفعل بودن 
مسئولان باشگاه رم برای حل وفصل این اختلافات 
انتقاد کرد.پراندلی در ســتون هفتگی اش برای 
سایت کالچومرکاتو وب ایتالیا درباره اختلافات 
اخیر توتی و اسپالتی که با ابراز نارضایتی توتی 
از نیمکت نشــینی های متوالی اش آغاز شــد و 
با حذف شــدن نامش از فهرســت بازیکن تیم 
برای بازی برابر پالرمو ادامه پیدا کرد، نوشــت: 
قضاوت کــردن درباره اتفاقی که برای توتی رخ 
داده است بدون اطلاع داشتن از واقعیت ماجرا 
و ندانستن شــرایط باشگاه سخت است. نتیجه 

این ماجرا شکل گرفتن وضعیتی بوده که در آن 
رابطه میان فرانچسکو و لوچانو نامشخص است. 
نمی دانم که این اتفاق چگونه برای بازیکنی که به 
عنوان سمبل شهر رم و تیم رم شناخته می شود، 
رخ داده است اما درباره توتی چیزی که از همه 
اهمیت بیشتری دارد جایگاه و شخصیت خوب 
اوســت. پراندلی ادامه داد: من نمی توانم موضع 
توتــی را در ماجرایی که رخ داده اســت درک 
کنم، اما تصمیم اســپالتی برای کنار گذاشتن 
توتی از تیم را کاملًا درک می کنم. شــما حتی 
اگر کاپیتان، بهترین و مهمترین بازیکن تیم تان 
هم باشید نمی توانید یکسری رفتارهای غیرقابل 
قبول داشته باشید. چیزی که به نظر من مشکل 
جدی تر به نظر می رسد بی تفاوتی باشگاه برای 
حــل و فصل این اختلافات بوده اســت. برخی 
مســائل را باید به وضوح و در زمان مناسب در 
داخل باشگاه حل کرد، نه اینکه آنها را به زمان 

دیگری موکول کرد.

کاپیتانتیمفوتبالیوونتوسرفتارحرفهایورویکردبازیکنانبایرنمونیخبرایحفظ
کیفیتبازیشانباوجودمطلعبودنازجداییسرمربیاسپانیاییخوددرپایانفصلراستود.

جان لوئیجی بوفون رویکرد حرفه ای بازیکنان بایرن مونیخ را به خاطر اینکه عملکردشان تحت تأثیر 
خبر جدایی پپ گواردیولا از آنها در پایان فصل قرار نگرفته است، مورد تمجید قرار داد.بوفون در پاسخ به 
این سؤال که آیا فکر نمی کند، اعلام خبر پیوستن گواردیولا به من سیتی در پایان فصل، روی باواریایی ها 
تأثیر گذاشته باشد، اظهار داشت: اگر بایرن  یک تیم ایتالیایی بود به شما می گفتم که از شنیدن خبر 
رفتن سرمربی اش ضربه می خورد و عملکردش در ادامه فصل تحت تأثیر قرار می گرفت. بایر ن مونیخ به 
هیچ عنوان تحت تأثیر قرار نگرفته است و همان طور که دو سال پیش هم دیدید این تیم با آگاهی از 
اینکه سرمربی اش یوپ هاینکس در پایان فصل خواهد رفت، عملًا ما را از سر راهش کنار زد. الان هم 
بایرن مونیخ طوری بازی می کند که انگار گواردیولا تا ابد روی نیمکتش خواهد نشست.بوفون در پاسخ 
به این سؤال که تیمش از زمان باخت به بارسلونا در فینال لیگ قهرمانان فصل گذشته چه تغییراتی 
داشته است، گفت: یکسری از بازیکنان تیم تغییر کرده اند و انرژی تیم بالاتر رفته است، هرچند از میزان 
تجربه تیم کاسته شده است، چون بازیکنانی که به جمع ما اضافه شده اند، سریع تر و جوان تر هستند. 
کاپیتان یووه درباره بازگشــت دو هم تیمی قدیمی اش، آرتورو ویدال و کینگســلی کومان به تورین در 
پیراهن بایرن مونیخ هم عنوان کرد: آرتورو ویدال برای چهار سال در تیم ما مهره ای کلیدی بود و به 
یووه برای کسب موفقیت هایی بزرگ واقعاً کمک کرد. کومان هم بازیکن جوان و بسیار مؤدبی است که 
در دوران حضورش در یوونتوس به خوبی با شرایط این تیم خودش را وفق داد. آنها در زمین بازی رقیب 
ما هستند، اما زمانی که سوت پایان زده شود، مثل قبل رفاقت و دوستی ما از سر گرفته خواهد شد.

ستارهبرزیلیتیمفوتبالبارسلونابهتمامشایعاتمبنیبرجداییازاینتیمپایانداد
وقراردادجدیدیراباآبیاناریهامنعقدخواهدکرد.

سایت روزنامه موندو  دپورتیوو که در خبری ویژه از توافق نیمار و بارسلونا برای ادامه همکاری خود 
خبر داد تا بدین ترتیب به همه شایعات مبنی بر جدایی این بازیکن برزیلی از نوکمپ پایان دهد. بر اساس 
گزارش این سایت نزدیک به باشگاه بارسلونا، پدر نیمار برای ادامه حضور وی در بارسلونا تا سال 2021 
با سران این باشگاه به توافق رسید و به زودی قرارداد رسمی جدیدی بین طرفین منعقد خواهد شد. 

درخواست تعویق انتخابات ریاست فیفا از سوی شاهزاده علی

حمایت پراندلی از اسپالتی به خاطر حذف نام توتی 

توصیف جالب بوفون از رفتار بازیکنان بایرن مونیخ

نیمار تا سال ۲۰۲1 در بارسلونا ماندنی شد 

جابجایی 12 رکورد در رقابت های دوومیدانی داخل سالن آسیا 

مسئولتشکیلپروندهســلامتورزشکاران
ازفدراسیونهایشمشیربازی، المپیک به اعزامی
وزنهبــرداریوتکواندوبهعنوانمنظمترینتیمها
برایتشکیلپروندهسلامتیادکردوگفت:سایر
تیمهایالمپیکیهنوزاینمسئلهراجدینگرفتهاند.

محمــد بنی جمالی اظهار کرد: انتظار داشــتیم تمام 
فدراســیون های المپیکی برای تشــکیل پرونده سلامت 
ورزشکاران اعزامی خود به ریو همکاری تنگاتنگ و خوبی 
را با فدراسیون پزشکی ورزشی داشته باشند و طبق زمان 
پیش بینی شــده )پنجشنبه هر هفته( برای انجام معاینات 
و تشــکیل پرونده سلامت به فدراسیون مراجعه کنند، اما 
تا به امروز فقط وزنه برداری، تکواندو و شمشــیربازی جزو 
فدراسیون های منظم و خوبی بودند که همکاری قابل قبولی 

را با فدراسیون پزشکی ورزشی داشتند.
وی گفت: البته کشتی چون درگیر مسابقه های آسیایی 
تایلند است، ما انتقادی نسبت به این رشته نداریم و طبق 
قولــی که دکتر ملک محمدی مســئول کمیته پزشــکی 
فدراسیون کشتی داده، پنجشــنبه این هفته تیم کشتی 
فرنگی برای انجام معاینات پزشکی و تشکیل پرونده سلامت 

در فدراسیون پزشکی ورزشی حاضر خواهد شد.
بنی جمالی رشــته دوومیدانی را یکی از رشــته های 
نامنظم در مراجعه به فدراســیون برای تشــکیل پرونده 
ســلامت ورزشکاران بیان کرد و افزود: با وجود اینکه برای 
انجام معاینات پزشکی و تشکیل پرونده سلامت ورزشکاران 
المپیکی دوومیدانی 2 بار با این فدراسیون هماهنگی های 
لازم را انجــام دادیم، اما به خاطر شــرایط اردویی، حضور 
دوومیدانی کاران در فدراســیون پزشــکی ورزشی کنسل 
شــده اســت. حتی برای اینکه خود را با شــرایط اردویی 
ورزشکاران المپیکی هماهنگ کنیم، به فدراسیون ها اعلام 
کردیم هر روزی که برای انجام معاینات حاضر هســتند، 
همکاری می کنیم تــا در روند اردوی ورزشــکاران آن ها 

اخلالی ایجاد نشود.

بنی جمالی افزود: ســعی ما بر این بود تا اول اســفند 
پرونده ســلامت تمام ورزشــکاران اعزامی بــه المپیک را 
تشــکیل دهیم و براساس آنالیز نتایج به اردوهای تیم های 
ملی ســر بزنیم و برنامه هر ورزشــکار را از نظر سلامت تا 

المپیک مشخص کنیم.
مسئول تشکیل پرونده سلامت ورزشکاران اعزامی به 
المپیک خاطرنشان کرد: امیدوارم ورزشکاران، مربیان و کادر 
پزشکی فدراسیون ها تشکیل پرونده سلامت را جدی بگیرند 
و تا پایان اسفندماه نسبت به انجام معاینات پزشکی زودتر 
اقدام کنند زیرا این مســئله به نفع خود ورزشکار است و 
متوجه می شود از نظر آمادگی بدنی و سلامت برای حضور 
در المپیک در چه وضعیتی قرارداردو چه تمرین هایی را باید 
بیشتر انجام دهد تا بهترین عملکرد را در ریو داشته باشد.
بنی جمالی همچنین به حضور لاله ســامع به عنوان 
روانشــناس در کنار تیم ملی وزنه برداری تا زمان اعزام به 
المپیک اشاره کرد و گفت: براساس نتایج آماری که از تیم 
ملی وزنه برداری در جریان معاینات پزشکی کسب کردیم 
به این نتیجه رسیدیم که این تیم برای موفقیت بهتر در ریو 
نیاز به یک روانشناس دارد و اکنون مدت 3 هفته است که 

لاله سامع کار خود را با این تیم آغاز کرده است.
وی تاکید کرد: تمام تلاش فدراسیون پزشکی ورزشی 
بر ا ین است تا زمان اعزام به المپیک، ورزشکاران را از نظر 
ســطح آمادگی و ســلامت به بالاترین حد ممکن برساند 
و کاروان آمــاده ای را راهی المپیک کنیم به شــرط آنکه 
ورزشــکاران همکاری لازم را با فدراسیون داشته باشند و 

تشکیل پرونده سلامت را جدی بگیرند.
بنی جمالی همچنین در پایان از تمام فدراسیون های 
المپیکی درخواست کرد که پیش از اعزام به تورنمنتی به 
دلیل شــیوع بیماری زیکا در اکثر کشورها، با فدراسیون 
پزشکی ورزشی در ارتباط باشــند تا با دادن مشاوره های 
پزشکی، از ورزشکاران خود در برابر این بیماری محافظت 

کنند.

رکورد12مــادهدررقابتهایدوومیدانی
داخلسالنآسیاشکستهشد.

هفتمین دوره رقابت های دوومیدانی داخل سالن 
قهرمانی آســیا از 30 بهمن در دوحه آغاز شــد و با 

شکسته شدن 12 رکورد مسابقه ها به پایان رسید.
اولین رکورد این رقابت ها در دوی 60 متر شکسته 
شــد و حسن تفتیان موفق شد با زمان 6 ثانیه و 56 

صدم ثانیه رکورد مسابقه ها را به نام خود ثبت کند.
این تنها رکوردی است که در مسابقه های قهرمانی 

آسیا به نام یک ایرانی ثبت شده است.
در بخش مردان 6 رکورد دیگر هم جابه جا شد و 
محمد گارنی از قطر موفق شد رکورد دوهای 1500 
متر و 3 هزار متر را نیز به نام خود ثبت کند.در بخش 

زنان نیز 5 رکورد شکسته شد.
دوومیدانی کاران دوی 60 متر و پرش ســه گام 
قزاقستان موفق شدند رکورد مسابقه ها را جابه جا کنند. 
لی لینگ از چین نیز با ثبت رکورد 4.70 رکورد پرش 

با نیزه زنان را ارتقا داد.
رکوردهای شکسته شده در این رقابت ها به شرح 

زیراست:
مردان

دوی 60 متر حسن تفتیان از ایران 6.56
دوی 400 متر عبدهارون از قطر 45.88

از  عبدالرحمــان  مصیــب  متــر   800 دوی 

قطر 1:46.92
دوی 1500 متر محمد گارنی از قطر 3:36.35
دوی 3 هزارمتر محمد گارنی از قطر 7:39.23

دوی 60 متر با مانع عبدالعزیز الماندیل از کویت 
7.60

پرش با نیزه هاونگ بوکای از چین 5.75

زنان
دوی 60 متر ویکتوریا زیابکینا از قزاقستان 7.27

دوی 400 متر کمی آدکویا از بحرین 51.67
پرش با نیزه لی لینگ از چین 4.70

پرش سه گام اولگا ریپاکووا از قزاقستان 14.32
دوی 4 در 400 متر بحرین 3:35.07

طلب 6 میلیاردی کمیته ملی المپیک از دولت

یوسینبولتمعتقداستهتتریکدربازیهای
المپیکامسالدرریوبزرگترینموفقیتاوخواهد

بود.
بولت در المپیک پکن و لندن در رشته ها ی دوی 100 
متــر، 200 متر و چهار در 100 متر به قهرمانی رســیده 
است. او قصد دارد در برزیل نیز همین رکورد را تکرار کند. 
او معتقد اســت در صورتی که بتوانــد هت تریک کند به 

بزرگترین موفقیت خود دست یافته است.
او در ایــن باره به یورو اســپورت گفت: تاکنون خوب 
عمل کردم اما دوباره قصد دارم مدال آوری کنم. همان طور 

کــه گفتم، هیچ گاه بر روی یک حریف تمرکز نمی کنم. به 
همه حریفانم احتــرام می گذارم اما می دانم در صورتی که 
آمادگی جسمانی خوبی داشته باشم و سالم باشم به سختی 
می توان من را شکســت داد. هــت تریک کردن بزرگترین 

موفقیت من تاکنون خواهد بود.
بولت اعلام کرده است در این برهه حتی به بازنشستگی 
فکر هم نمی کنــد. او در این باره افزود: در حال  حاضر من 
تجارت خود را دارم و انجمن بولت را نیز مدیریت می کنم. 
سفیر بعضی از اسپانسرهایم هســتم. بنا بر این سرم شلوغ 
است. در حال  حاضر حتی به بازنشستگی فکر هم نمی کنم.

بولت درباره اینکــه می گویند هکتــور بلرین، مدافع 
آرســنال می تواند 40 متر را ســریع تر از او بدود نیز گفت: 
این داســتان ها مرا به خنده وا می دارد. فو تبا لیســت ها در 
10 – 20 متر اول خیلی سریع هستند زیرا برای آن تمرین 
کردند. من بــرای 100 متر و 200 متر تمرین کردم. تا به 
حال نشنیدم که فو تبا لیســتی بتواند 100 متر را زیر 10 
ثانیه بدود. بولت درباره تیم محبوبش منچســتریونایتد نیز 
گفت: به عنوان یک طرفدار این تیم، همیشه شاهد حمله، 
نمایش خــوب و برد این تیم بودم امــا در این فصل زیاد 

چنین چیزهایی را از تیم مشاهده نکردم.

رئیسکمیتهملیالمپیکبابیاناینکهاین
کمیتهازدولتبابتبودجهسالجاریهمچنان
سرپرســت انتخاب مورد در اســت، طلبکار
خزانهداریتوضیحدادواینکهپروسهزمانیاین

کارشایدبهدوماههمبکشد.
کیومرث هاشمی در مورد یکی از مصوبات نشست 
اخیر اعضــای هیئت اجرایی کمیتــه ملی المپیک در 
مــورد انتخاب سرپرســت خزانه داری ایــن کمیته و 
پیگیری های انجام شده در این مورد تا به امروز به چه 
نتیجه ای منجر شــده و آیا گزینه ای مشخص و نهایی 
شده است؟، اظهارداشت: نه از گزینه ای در این مورد نام 
می برم و نه مطرح شدن اسمی را برای سرپرست خزانه 
داری مطرح می کنم چراکه پیگیری ها برای مشــخص 
کردن سرپرســت نهایی ادامه دارد و هنوز به نتیجه ای 

قطعی نرسیده است. 
وی تصریــح کرد: تعیین سرپرســت خزانه داری 
کار چند روزه نیســت؛ گزینه پیشــنهادی باید توسط 
مراجع ذیصلاح و ذیربط بررســی و تایید شود سپس 
بطور رسمی معرفی شود. حال اینکه انجام این پروسه 
چقدر زمان ببرد اصلا مشخص نیست؛ شاید همین فردا 
نتیجه بررســی ها اعلام شود و شــاید هم دو ماه دیگر 
نتیجه این کار مشخص نیست. ما کارمان را انجام داده 

ایم و اقدامات لازم را آغاز کرده ایم اما زمان نتیجه گیری 
و معرفی سرپرست خزانه داری دست ما نیست. 

رئیــس کمیته ملــی المپیــک در مــورد اینکه 
»سرپرســت خزانــه داری تا چه زمان عهــده دار این 
مســئولیت خواهد بود و احتمال دارد وی سرپرســت 
نهایی خزانه دار شود؟« نیز تصریح کرد: در این مورد هم 
هیچ چیز معلوم نیست؛ فردی که به عنوان سرپرست 
انتخاب می شــود احتمال دارد بطــور موقت و تا زمان 
انتخاب خزانه دار جدید عهده دار این مســئولیت باشد 
و شــاید هم نه؛ به هر حال واژه سرپرســت در ورزش 
مشخص و تعریف شــده است اما در مورد خزانه داری 
کمیته ملــی المپیک و سرپرســتی آن هــر اتفاق و 

احتمالی ممکن است. 
وی در مورد »زمان برگزاری مجمع عمومی کمیته 
ملی المپیک؛ اینکه مجمع امســال برگزار خواهد شد 
یا به ســال آینده موکول می شود و اینکه تهران محل 
برگــزاری مجمع خواهد بود یــا محل دیگری مد نظر 
اســت؟« نیز گفت: قطعا مجمــع کمیته ملی المپیک 
امسال برگزار می شود اما هنوز تاریخ دقیق آن مشخص 
و نهایی نشده است اما مشخص است که این مجمع در 

تهران برگزارخواهد شد. 
کیومرث هاشمی در مورد اینکه »در مجمع عمومی 

کمیته ملی المپیک انتخابات خزانه داری انجام می شود 
یا خیر«؟، نیز گفت: اجازه دهید ابتدا در مورد انتخاب 
سرپرســت خزانه داری به نتیجه برسیم سپس در این 

مورد صحبت کنیم.
رئیــس کمیته ملــی المپیک در بخــش دیگری 
از گفتگوی خــود در مورد »بودجــه تخصیصی اخیر 
این کمیته از خزانه دولــت و اینکه میزان این بودجه 
چقدر بود؟«، یادآور شــد: در این مرحله بودجه خوبی 
به فدراســیون اختصاص دادیم می توانید از خودشان 
بپرسید که چقدر از کمیته ملی المپیک دریافت کردند.

کیومرث هاشمی در پاسخ به این پرسش مبنی بر 
اینکه »آیا تا پایان سال تخصیص دیگری به فدراسیون ها 
خواهید داشــت؟«، گفت: انجام این کار به این بستگی 
دارد که دولت تخصیص دوباره ای به ما داشــته باشد؛ 
تلاش می کنیم این کار انجام شود چون هنوز از دولت 
بابت بودجه امسال طلبکاریم؛ اگر از خرانه دولت بودجه 
جدیدی به ما تخصیص پیدا کند قطعا واریزی دیگری 

به فدراسیون ها تا پایان سال خواهیم داشت. 
»میزان طلب کمیته ملــی المپیک از دولت بابت 
بودجه ســال 94 چقدر است«؟، این پرسش پایانی  از 
کیومرث هاشــمی بود که وی در پاسخ به آن گفت: 6 

میلیارد تومان از دولت طلبکاریم. 

گفت و گو

وزنهبرداردسته1۰۵کیلوگرمایرانکهمهرماه
جاریدچارمصدومیتشدیدشدهبود،در سال
موردآخرینوضعیتشگفت:باروندیکهپیش
میرودقطعارقابتهایالمپیک2۰16راازدست

خواهمداد.
ســعید محمدپور در رقابتهای لیگ وزنه برداری در 
مهرمــاه به هنگام مهار وزنــه از ناحیه آرنج دچار پیچ 
خوردگی شد تا آنجا که به بیمارستان انتقال یافت. با این 
حال هنوز پس از گذشت بیش از چهار ماه پزشکان نظر 
قطعی را در خصوص عمل جراحی دست این وزنه بردار 

اعلام نکرده اند.
ماه گذشته کمیســیونی در فدراسیون پزشــکی 
ورزشی به ریاست غلامرضا نوروزی، رئیس فدراسیون 
پزشکی ورزشی و با حضور امین نوروزی، رضا سعیدی، 
دکتر گیتی، روشــنک مرادی، بنی جمالی، داود باقری 
)رئیس کمیته پزشکی فدراسیون وزنه برداری(، مجتبی 
اجاقی )فیزیوتراپیســت تیم ملی وزنه برداری( و خود 
سعید محمدپور برگزار شد تا به وضعیت آسیب دیدگی 

این وزنه بردار رسیدگی شود. 
 در این جلســه پس از بحــث و تبادل نظر علمی 
پیرامون نوع و میزان آسیب دیدگی آرنج محمدپور، مقرر 

شــد فدراسیون پزشکی ورزشی ضمن ارسال اطلاعات 
پزشــکی محمدپور با چند تن از جراحان متخصص و 
فوق تخصــص داخلی و همچنین مراکز معتبر درمانی 
در آمریکا و اروپا مشاوره کند و جمع بندی دیدگاه های 
ارائه شده در نشست بعدی کمیسیون پزشکی به بحث 
و تبادل نظر گذاشــته شــده و تصمیــم نهایی در این 

خصوص گرفته شود.
با این حال محمدپور می گوید هنوز تصمیم نهایی 
در خصوص دست آسیب دیده اش گرفته نشده است. 

این وزنه بردار ســنگین وزن اظهار کرد: عکس های 
رادیولوژی ام را به آلمان فرستاده بودم و گویا به تازگی 
جواب ها رسیده اســت. احتمال دارد این هفته جلسه 
تشکیل شــود تا ان شــاء الله بتوانم برای عمل جراحی 

دستم اقدام کنم.
وی در پاسخ به اینکه عمل جراحی در ایران انجام 
می شود و یا خارج از کشور، گفت: عمل دستم در آلمان 

انجام خواهد شد. 
محمدپور در خصوص وضعیت دستش گفت: در حال 
حاضر درد ندارم اما رباط هایم پاره هستند و سر استخوان 
آرنجم کَندگی دارد. بطور کل آرنجم لق اســت و حالت 
ثابت ندارد و با این شرایط به رقابتهای المپیک نمی رسم. 

وزنهبردارمصدومکشورماناعلامکرد
حضور در المپیک را از دست دادم 


